
  

Jegyzőkönyv 
 

Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2014. május 29. napján 16
30

 

órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő  

nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

 Strublics József   alpolgármester 

 Benke József   képviselő 

  Erdős Sándor János képviselő 

  Horeczki László  képviselő 

  Lóki József   képviselő 

  

 Dr. Horváth Zsolt  jegyző 

 Bagladiné Kovács Mária aljegyző 

  Bőthe Istvánné  óvodavezető  

 Lábodi Diána  intézményvezető 

 Nagy Katalin   közoktatási referens 

  Molnár Andrea   könyvtárvezető 

 

Távol maradt bejelentéssel:  

  Horváth Ferencné  képviselő 

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testületének 7 tagja közül 6 fő megjelent, az ülés határozatképes, 

az ülést megnyitja. 

 

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 

napirendi pontokat tárgyalja. 

 

Napirend:  

1. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

2. Beszámoló a Bokor József Városi Könyvtár tevékenységéről 

Előadó: Molnár Andrea Könyvtárvezető 

 

3. Kadarkút és Térsége Óvodafenntartó Társulás Társulási 

megállapodásának módosítása 

 Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

4. A  Kadarkúti Gyermekkert Óvoda működtetésének kérdése 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

5. Tájékoztató az „Összefogás a Kadarkúti-Nagybajomi Kistérség 

gyermekeinek jövőjéért” projektről 

Előadó: Nagy Katalin Közoktatási referens 
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6. Tájékoztató a szociális bérlakások bérbeadásáról szóló pályázat 

kiírásáról  

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

7. Egyebek 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

65/2014.(V.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

 

1. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Kérdés, észrevétel hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester  

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén, javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el a 

beszámolót a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról. 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

66/2014.(V.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2014. február 27., március 26., április 24., napján tartott 

nyilvános ülésein hozott képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról szóló beszámolót az előterjesztés szerinti 

tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

 

2. Beszámoló a Bokor József Városi Könyvtár tevékenységéről 

Előadó: Molnár Andrea Könyvtárvezető 

 

A beszámoló írásban kiadva. 
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Karsai József polgármester  

Horváth Ferencné bizottsági elnök nincs jelen ezért, átadom a szót Lóki Józsefnek a 

Humánügyi Bizottság tagjának, mondja el a bizottság véleményét a beszámolóval 

kapcsolatban. 

 

Lóki József képviselő, Humánügyi Bizottság tagja 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja a beszámolót. 

 

Strublics József alpolgármester  

Olvastam a beszámolóban, hogy 1.000 Ft/év a beiratkozási díj a könyvtárba. Ezt a díjat 

kötelező befizetni, ha valaki be szeretne iratkozni a könyvtárba? 

 

Molnár Andrea Könyvtárvezető 

Ezt az összeget a Képviselő-testület megszavazta, és ez az összeg csak a vidékiekre 

vonatkozik. A kadarkúti lakcímkártyával rendelkezőknek továbbra is ingyenes a beiratkozás. 

 

Karsai József polgármester  

Köszönjük a könyvtár munkáját, további jó munkát kívánunk. 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén, javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja 

el a Bokor József Városi Könyvtár 2013. évi tevékenységéről szóló beszámolót. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

67/2014.(V.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Bokor József Városi Könyvtár 2013. évi tevékenységéről 

szóló beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal 

elfogadja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

3. Kadarkút és Térsége Óvodafenntartó Társulás Társulási megállapodásának módosítása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester  

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

 

Benke József képviselő 

Az Óvoda címénél nem történt elírás, mert Kadarkút, Fő u. 3., szerepel nem pedig Óvoda 

utca? A szavazati arányok tekintetében Kadarkút 50%-al, Kisasszond és Hencse pedig 25-

25%-al szavaz?  
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Karsai József polgármester  

Igen ez az Óvoda hivatalos címe. Akkor még nem volt Óvoda utca, amikor az Óvoda 

megalakult. 

 

Bagladiné Kovács Mária aljegyző 

A szavazati arány a települések lakosságszámához viszonyítva lett megállapítva. A Tanács 

döntéseihez előírt minősített többségű szavazás esetén a minősített többséghez legalább annyi 

tag igen szavazata szükséges, amely eléri a társulásban részt vevő tagok szavazatainak több 

mint felét, és az általuk képviselt települések lakosságszámának a felét. 

 

Erdős Sándor képviselő 

Ha Kőkút, kilép a társulásból, akkor a Kőkúti gyerekek hova fognak Óvodába járni? 

 

Karsai József polgármester  

Továbbra is Kadarkútra járnak. Mivel Kőkút nem tagja a társulásnak ezért nem kell neki az 

óvoda fenntartásához fizetni. Mondhatnánk a Kőkúti gyerekeknek, hogy nem járhatnak a 

kadarkúti óvodába, de az óvoda létszáma miatt szükség van a kőkúti gyerekekre.  

 

Karsai József polgármester  

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén, javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el a 

Kadarkút és Térsége Óvodafenntartó Társulás Társulási megállapodásának módosítását. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

68/2014.(V.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

Mike, Kőkút és Visnye Községek Önkormányzatainak 

kiválási szándékát a Kadarkút és Térsége Óvodafenntartó 

Társulásból tudomásul veszi. 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Kadarkút és Térsége Óvodafenntartó Társulás Társulási 

Megállapodásának  Bevezető része,  I. fejezet 2.) és 6.) 

pontja; II. fejezet 1.) és 2.) pontja;  III. fejezet  2.) pont 3. 

bekezdése; IV. fejezet  A Társulás Szervei  3.) pontja;  V. 

fejezet 3.) pontja; VIII. fejezet  2.)pontja és D.) szakasz  3.) 

és 5.) pontja;  X. fejezet  4.) és 5.) pontja,  XVII. fejezet 1.) 

pontja,  valamint 1. és 2. mellékletének módosítását az 

előterjesztés szerinti tartalommal jóváhagyja. 

 

A képviselő-testület a módosítások hatályba lépésének 

időpontjaként 2014. augusztus 16. napját határozza meg. 

 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

módosított megállapodást aláírja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 
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Határidő: 2014. június 16. 

4.  A  Kadarkúti Gyermekkert Óvoda működtetésének kérdése 

 Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Az óvodai gyereklétszám csökkenése miatt 2012-ben megpróbáltunk egy bölcsödét elindítani, 

de kicsi volt az érdeklődés ez iránt. 

A korábbi képviselő testületi ülésen olyan igény merült fel, hogy nézzük meg 4 és 5 csoport 

esetén a hozzájuk tartozó pénzügyi támogatások mértékét. 

 

Karsai József polgármester  

A Társulási tanács úgy foglalt állást ebben a kérdésben, hogy az 5 csoportot továbbra is 

megpróbálja működtetni. A képviselő-testületnek ebben a kérdésben csak javaslattételi 

kompetenciája van. 

A gyereklétszám 97 fő körül mozog, jó lenne 100 fő fölötti létszámot elérni. 

 

Benke József képviselő 

Remélem, hogy növekszik a gyereklétszám. Örülök annak az álláspontnak, hogy 5 csoport 

működjön a Kadarkúti Gyermekkert Óvodában. 

 

Lóki József képviselő 

Remélem jó irányba realizálódik a gyereklétszám, mert a gyereklétszám csökkenés óvodai 

dolgozói létszámcsökkenést is eredményezne, ami nem lenne szerencsés. A véleményem az, 

hogy próbáljuk meg működtetni az 5 csoportot. 

 

Strublics József alpolgármester  

Örülök annak, hogy így döntött a Társulási Tanács. 

 

Karsai József polgármester  

Kötelességünk a problémákat a Képviselő-testület elé tárni, alternatívákkal együtt. Az 

óvodavezető jelezte, hogy a gyereklétszám csökken és 4 csoportban is el lehetne látni a 

feladatot. Azért tártuk ezt a Képviselő-testület és a Társulási Tanács elé mert ez többletkiadást 

jelent, ezt olcsóbban is meg lehetne oldani. Örülök, hogy ebben a képviselő testületnek 

egyhangú a véleménye. 

 

Karsai József polgármester  

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén, javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el az 

előterjesztés szerint a Kadarkút és Térsége Óvodafenntartó Társulás Társulási 

megállapodásának módosítását. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

69/2014.(V.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

javaslatot tesz a Kadarkút és Térsége Óvodafenntartó 

Társulás Társulási Tanácsa, mint a Kadarkúti Gyermekkert 

Óvoda (7530 Kadarkút, Fő u.3.) fenntartója felé, hogy a 

2014/15. nevelési évben az óvodában indítható csoportok 

számát 5 csoportban határozza meg. 
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Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: soron következő Társulási ülés 

 

Bőthe Istvánné óvodavezető 

Köszönöm az Óvoda dolgozói nevében a Képviselő-testületnek ezt a döntést. 

 

5. Tájékoztató az „Összefogás a Kadarkúti-Nagybajomi Kistérség gyermekeinek 

jövőjéért” projektről 

Előadó: Nagy Katalin Közoktatási referens 

 

A tájékoztató írásban kiküldésre került. 

 

Nagy Katalin Közoktatási referens 

A tájékoztató a szakmai program tevékenységei alapján került összeállításra.  

Megemlítenék néhány olyan eseményt ami az írásos beszámolóban nem szerepel. Volt két 

rendezvényünk az egyik Nagybajomban a másik Pálmajorban. Még 4 alkalommal kerül sor 

ilyen gyerekeknek szóló kiemelt rendezvényre. Május 7-16.-ig került megrendezésre a 

Tükörben a Világ című kiállítás Kadarkúton. Ez a kiállítás a fenntartható fejlődésről szól. A 

kiállítás kapcsán a térség iskoláit is megszólítottuk és csoportosan őket ide is szállítottuk. A 

kiállítás ingyenesen volt megtekinthető mindenki számára. Másik programunk az önkéntes 

szemétgyűjtési akció, melyhez 11 település csatlakozott, többek közt Kadarkút is. Ez a saját 

környezetünket szebbé tevő önkéntes mozgalom, melybe az ifjúságot vonták be a 

munkatársaink. Folyamatosan zajlik a sporttal kapcsolatos rendezvénysorozatunk is. Sport, 

életmód egészségért címet adtuk ennek a rendezvénysorozatnak. Három kiemelkedő 

eseménye volt, az egyik Szennában a sportcsarnokban, a másik a Kassai völgyben a harmadik 

a kaposvári sportcsarnokban zajlott. Ennek a sorozatnak a lényege, hogy hasznos szabadidő 

eltöltésre mutassunk példát a gyerekeknek a sportok területén. A sporthoz kapcsolódóan még 

három rendezvényünk lesz. 

A projektünk másik szakterülete a helyi gazdaságfejlesztés. Ennek keretében tanulmányutakat 

szerveztünk, szakmai fórumokat rendeztünk, tanfolyamokat tartunk a mezőgazdasági 

ismeretek és a hozzájuk kapcsolódó pályázatok terén. 

A Szociális Alapszolgáltatási Központtal a kezdetektől fogva jó az együttműködésünk.  Az 

Alapszolgáltatási Központ dolgozóinak pszichológus biztosításával, kiégés elleni segítséget 

nyújtunk. 

A nyári időszakra előkészítés alatt van a tábor, amely Balatonfenyvesen lesz az idén 

megrendezve. 

Az Alapszolgáltatási Központ vezetőjével és a Művelődési Ház vezetőjével történt egyeztetés 

során felvetődött a javaslat, hogy Kadarkúton is hozzunk létre Ifjúsági Pontot. Ezek a pontok 

az általános és középiskolások számára, szakemberek által irányított szabadidő eltöltést 

szolgálnak. Egy folyamatos közösségi életet élve közösséget formál. A szakember és anyag 

eszköz igényt tudjuk biztosítani, de nagyobb eszköz beszerzést már a projekt nem tud 

biztosítani amennyiben ez megvalósul. 

 

Benke József képviselő 

Ez egy jó irány amerre elindultunk, mert a szociális, mentális gondokkal küzdő embereket be 

tudjuk integrálni a közösségbe. A beszámoló részletes leírást tartalmaz. A kérdésem az, hogy 

hogyan tovább? Ezzel kapcsolatban az államnak fel kell építeni egy stratégiát. Somogyban 

nagy szükség van arra, hogy szervezett keretek között szakemberekkel ezeket a folyamatokat 

rendezzük. 
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Nagy Katalin Közoktatási referens 

Stratégia van, mégpedig legyen jobb a gyerekeknek stratégia, ami alapján a mi programunk is 

indult. Ez egy 20 éves stratégia. 

 

Benke József képviselő 

A stratégiából nem lesz működtethető folyamat, ha nincs meg mellette az anyagi lehetőség. 

 

Nagy Katalin Közoktatási referens 

Ez a döntéshozók feladata, hogy a stratégiához hozzárendelje a forrásokat. 

Az óvónők összefogtak és egy ajánlást fogalmaztak meg, melyben leírták, hogy a mindennapi 

munkájukban milyen támogatást tudott biztosítani a projekt amit saját forrásból nem tudtak 

megoldani eddig, és szeretnék ha ez folytatódna. Ezt eljuttatjuk a megfelelő helyre. 

 

Strublics József alpolgármester  

Az a baj hogy ha nem lesz munkahely, nem tudnak elhelyezkedni az emberek akkor 

tarthatunk bármilyen foglalkozást az emberek helyzete nem változik. A szülőknek és a 

gyerekeknek is kellene fejlődni. A pszichológus és egyéb ellátás hogyan történik? 

 

Nagy Katalin Közoktatási referens 

Az ellátás vagy az intézményekben történik, – óvoda, iskola- vagy a saját intézményeinkbe 

ifjúsági pontba, gyerekházakba mennek ki a szakemberek. Az ellátás szakmai alapokon 

működik. 

A szülőt is nevelni kell, mert ezekben a családokban a családi gondolkodást is meg kell 

változtatni. Reméljük, hogy a programokban lévő képzések segítségével a résztvevők el 

tudnak helyezkedni majd különböző munkahelyeken. Próbálunk az emberek szemléletén is 

változtatni. A szociális munkások kimennek a családokhoz, míg a többi szakember az 

intézményekben próbál segíteni. 

 

Erdős Sándor képviselő  

Az Ifjúsági Pontokat nagyon jó dolognak tartom, de vannak kétségeim is. A szülők szerintem 

nem is tudják mit csinál a gyerek itt. Véleményem szerint a szülőkkel is kellene kezdeni 

valamit, mert ez csak kidobott pénz így. 

 

Benke József képviselő 

A szakemberek között véleményem szerint van egy olyan réteg akik súlytalanok akiknek nem 

érzem a hasznosságát, pl. a koordinátorok. 

 

Nagy Katalin Közoktatási referens 

A szülőket kötelezni nagyon nehéz. A gyerekek nyitottak, ők a közösségben jól érzik 

magukat. A projektnek az is feladata, hogy a családokkal foglalkozzon, de ez a feladat nagyon 

nehéz. A szülő nagyon nehezen hajlítható.  

Az nem igaz, hogy a koordinátorok súlytalanok, látványában és hasznosságában másképp 

érzékelhető az ő munkájuk. Egy ekkora projektet szakmailag, földrajzilag irányítani nagyon 

fontos feladat. A szociális munkások kevésbé látványosak, de  talán a leghasznosabbak, 

folyamatosan van munkájuk, feladatuk. Nagyon sok családnak segítettek. Ha a családok jelen 

élethelyzetében tudunk valamit segíteni az már eredmény. Látványos eredményhez hosszabb 

idő kell, nem lehet két év alatt megoldani a 20 év problémáját. Megoldás lenne az, hogy  ha 

valahova eljutunk akkor apró lépésekkel tudjunk tovább menni. 

Az őszi időszakba kerülnek kiírásra a 2014-2020 évek projektjei, ekkor tudunk 
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konkrétumokat. A Gyerekházak finanszírozása már biztos. 

 

Karsai József polgármester  

Köszönöm a tájékoztatót. Két megoldás van a demokratikus és a drasztikus. A demokratikus 

megoldásnál ezeknek a gyerekeknek a szüleivel nem lehet semmit kezdeni. Ezek az emberek 

a munkaerő piacon alkalmatlanok, őket a verseny szférában senki nem fogja alkalmazni. Ezen 

emberek gyerekeivel viszont valamit kell kezdeni erre való ez a gyerekesély program.  

Azt senki nem kérdezi meg, hogy ezek az emberek mit tesznek azért, hogy ebből a helyzetből 

kijussanak. Fel kell tenni azt a kérdést, hogy ezek az emberek hajlandók-e valamit csinálni 

annak érdekében, hogy kijussanak ebből a helyzetből. Mindenkinek kell tennie valamit saját 

magáért. A saját sorsunkért önnmagunk vagyunk felelősek. A szemléletmód nagyon torz. A 

gyerekek személyisége 0-3 éves korig kialakul és nem mindegy hogy hogyan alakul ki. Ha a 

gyerek látja, hogy a szülő elmegy dolgozni akkor ő is tudja, hogy el kell mennie az iskolába. 

Meg kell nézni, hogy mennyi a Biztos Kezdet Gyerekház normatívája. Ha ki tudunk belőle 

jönni akkor ezt a programot folytatni kell, ha nem tudunk belőle kijönni akkor meg kell nézni 

mit tudunk vállalni. Ezt programot erőnkhöz mérten támogatjuk. 

 

A Képviselő- testület a tájékoztatót tudomásul vette. 

 

6. Tájékoztató a szociális bérlakások bérbeadásáról szóló pályázat kiírásáról 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A Kadarkút Körmendi u. 81. és a 81/A alatti önkormányzati bérlakások 10 éve épültek. A 

támogatói szerződés alapján az önkormányzat olyan kötelezettséget vállalt, hogy egy lakó 5 

évig tartózkodhat benne. A lakások bérlői az eltelt 5 éves bérleti jogviszony után a lakásból 

nem költöztek ki. Az önkormányzat felé fennálló tartozásuk 2014. március 31. napjáig 

825.559.-Ft, két lakásra vonatkozóan. A lakások bérletére vonatkozó pályázatot olyan lakásra 

lehet kiírni ami üres. Jelen pillanatban a bérlők szerződése lejárt, ők jogcím nélküli 

lakáshasználók. A Képviselő testület nem tett lépéseket annak érdekében, hogy a bérleti 

szerződés lejártát követően a bérlők a lakást elhagyják. Mivel üres lakás nincs, a pályázat 

kiírásának nincs létjogosultsága. 

 

A Képviselő- testület a tájékoztatót tudomásul vette. 

 

7. Egyebek 

 

A) Önkormányzati Tűzoltóság épületének felújítása 

Karsai József polgármester 

A katasztrófavédelmi főigazgatóság megkereste a Képviselő-testületet, annak érdekében, 

hogy lenne forrás a kadarkúti önkormányzati tűzoltóság épületének a felújítására. A felújítás 

több lépcsőben történne. Először a tető lenne lecserélve, és kialakítva. A tűzoltó parancsnok 

szeretné, ha a Képviselő-testület támogatná ezt a felújítást. Ehhez az szükséges, hogy a 

Képviselő testület nyilvánítsa ki azt, hogy Kadarkút Város Önkormányzata a beruházást 

követő 10 évig az önkormányzati tűzoltóság céljaira biztosítja az épületet. Ha ez nem így 

történik akkor az épület értékét növelő normatívából történt ráfordítás összegét a tűzoltó 

parancsnokságnak megtéríti. Úgy gondolom ennek semmi akadálya nincs, mert ezzel az 

épülettel mást kezdeni nem szeretnénk, hiszen nagyon régóta tűzoltóságként működik. 

 

Strublics József alpolgármester 
A felújítás során működik a tűzoltóság, nem kell őket elköltöztetni sehová. 
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Karsai József polgármester 

Igen működik és nem költöznek ki az épületből. 

 

Karsai József polgármester  

Javaslom, hogy a Képviselő-testület vállalja azt, hogy  Kadarkút Város Önkormányzata a 

beruházást követő 10 évig az önkormányzati tűzoltóság céljaira biztosítja az épületet. Ha ez 

nem így történik akkor az épület értékét növelő normatívából történt ráfordítás összegét a 

tűzoltó parancsnokságnak megtéríti. 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

70/2014.(V.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

vállalja azt, hogy Kadarkút Város Önkormányzata a 

beruházást követő 10 évig az önkormányzati tűzoltóság 

céljaira biztosítja a Kadarkút, Petőfi S. u. 6. szám alatti  

épületet. Ha ez nem így történik akkor az épület értékét 

növelő normatívából történt ráfordítás összegét a tűzoltó 

parancsnokságnak megtéríti. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

B) Kitüntető díjak  

Karsai József polgármester 

A Somogy Megyei Közgyűlés várhatóan a 2014. szeptemberi ülésén dönt a közgyűlés 

által alapított díjak adományozásáról. A rendelet 2.§. (2) bekezdése értelmében a kitüntető 

díjak adományozására a megyei közgyűlés tagjai, bizottságai és a települési 

önkormányzatok tehetnek javaslatot. 

 

Javasolható kitüntető díjak: 

1. Pro Comitatu Somogy díj – a megye legmagasabb elismeréseként – annak a magyar 

vagy külföldi állampolgárnak adományozható, aki valamely jelentős eredményt hozó 

tevékenységével vagy egész életművével országos, illetve nemzetközi hírű elismerést 

vívott ki, hozzájárulva ezzel közvetlenül vagy közvetve Somogy megye fejlődéséhez, 

jó hírnevének öregbítéséhez 

2. Somogy Polgáraiért Díj – Azoknak a személyeknek, illetve kollektíváknak 

adományozható, akik Somogy megyéért és az itt élő emberekért munkálkodnak 

kiemelkedő eredményességgel. 

 

Az Elnök úr kéri amennyiben javaslattételi jogával a képviselő-testület élni kíván, a 

javaslatot legkésőbb 2014. augusztus 1-ig szíveskedjen megküldeni a Somogy Megyei 

Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Irodája részére. 

 

Arról kellene döntenie a képviselő-testületnek, hogy vannak-e olyan személyek ill. 

kollektívák akiket javasol ezekre a díjakra. 
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Karsai József polgármester 
Augusztus 1. a határidő, mindenki gondolkodjon és ha lesz javaslat akkor a következő 

Képviselő-testületi ülésen erről dönthetünk. Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

71/2014.(V.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Somogy Megyei Közgyűlés által alapított díjak 

adományozásával összefüggő javaslat tételi döntést a 

következő Képviselő-testületi ülésig elnapolja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

  Határidő: azonnal 

 

C) KAPOS VOLÁN menetrend módosítás 

Karsai József polgármester 

A Kapos Volán személyszállítási üzemvezetője megkereste az önkormányzatot azzal a 

kéréssel, hogy a menetrendváltozás zavartalan előkészítése érdekében az autóbuszjáratok 

közlekedésével kapcsolatos módosító javaslatokat kéréseket 2014. június 16.-ig részére 

megküldeni szíveskedjen. Részemre ezzel kapcsolatban a lakosságtól még nem érkezett 

jelzés. Ha valaki tud ilyen igényt kérem jelezze. 

 

D) Roma Nemzetiségi Önkormányzat kérelme 

Karsai József polgármester 

 

Kadarkút Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata azzal a kéréssel fordult a Képviselő-

testülethez, hogy a 2014. július 5. napjára tervezett romanapi rendezvényre a Képviselő-

testület az előző évben kapott támogatás mértékéhez hasonló összegű, vissza nem térítendő 

támogatást nyújtson.  

 

 

 Lóki József képviselő 

A működésre kapott pénzből kellett volna erre spórolniuk. 

 

Karsai József polgármester 

Nekem nincs kifogásom a „romanap” ellen, az ellen sincs, hogy ezt a rendezvényt 

támogassuk, de azt nem nézem jó szemmel, hogy a kadarkúti romanapon a kadarkúti romák 

minimális létszámmal vannak jelen és a rendőrségnek vidéki rendbontókkal szemben kell 

intézkedni. 

 

Erdős Sándor képviselő 

Úgy gondolom támogassuk őket 100.000 Ft-tal. 

 

Strublics József képviselő 
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Egyetértek, hogy támogassuk őket 100.000 Ft-tal. 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő testület Kadarkút Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának 

„romanapi” rendezvényét 100.000 Ft vissza nem térítendő összeggel támogassa. Aki ezzel 

egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, 1 nem szavazattal 

és 1 tartózkodással  az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

72/2014.(V.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Kadarkút Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata 2014. 

július 5. napjára tervezett „romanapi” rendezvényét 100.000 

Ft vissza nem térítendő összeggel támogatja, az általános 

tartalék  előirányzat terhére 

Felelős: Karsai József polgármester 

  Határidő: 2014. június 30. 

 

E) Tanév végi jutalmak a közoktatási intézményekben 

Karsai József polgármester 

 

A Klebelsberg Intézményfenntartó Központ kéri Kadarkút Város Önkormányzatát, hogy mint 

egykori fenntartó és működtető lehetőségeihez mérten csatlakozzon a legjobban teljesítő 

diákok jutalmazásához. Javaslom, hogy a Képviselő-testület 30.000 Ft-tal támogassa a tanév 

végi jutalmazásokat. Aki a javaslattal egyetért, kérem, hogy kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

73/2014.(V.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Kadarkúti Közoktatási intézményben legjobban teljesítő 

diákok év végi jutalmazásához 30.000 Ft.-tal hozzájárul 

az általános tartalék előirányzat terhére. 

Felelős: Karsai József polgármester 

  Határidő: azonnal 

 

F) Tájékoztatók 

 

- Dr. Horváth Zsolt jegyző tájékoztatója 

A hulladéktörvény alapján 2014. július 1.-től hatályos szerződést kell kötni a jelenlegi 

szolgáltatóval. A szerződés tervezetet elküldték, a következő testületi ülésre be fogjuk 

terjeszteni. 

 

- Karsai József polgármester tájékoztatója 
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Tájékoztatom a Képviselő-testületet, hogy a megyei Területfejlesztési Munkacsoport ülésén 

elfogadták az elkövetkezendő 7 éves ciklusba bekerülő beruházásokat.  

Az első projekt a foglalkoztatás bővítését szolgáló önkormányzati gazdaságfejlesztési akciók. 

Ebbe belefér az Iparterület kialakítása Kadarkúton, ez 80 millió forinttal került be a második 

helyre. 

A foglalkoztatásbarát fejlesztéseket a kis és középvállalkozásoknál ösztönző támogatás. Itt 

Nagybajommal együttesen a textilipari vállalkozás önkormányzati együttműködésen alapuló 

infrastruktúra fejlesztése. Ez első helyen szerepel 470 millió forintos kerettel. Ehhez 

kapcsolódóan 30 milliós tétellel szerepel az ezen csarnokokban dolgozó emberek képzése.  

3. helyen a munkaerő mobilitás ösztönzését szolgáló közlekedés fejlesztés szerepel. Ebben a 

Kadarkutat Vótapusztával összekötő út felújítása szerepel. 

Ezek a húzó projektek. 

 

Az egészségügyi alapellátás infrastruktúrális fejlesztésére kiírásra került egy DDOP pályázat 

ami egészségügyi intézmények felújítására és eszközbeszerzésre szól. Itt is szeretnénk 

elindulni, nem a felújításba mert a meglévőt nem érdemes felújítani mert nem alkalmas az 

ellátásra. Egy újat szeretnénk építeni. A Kadarkúti egészségház kialakítása csak  90 millió 

forinttal szerepel a projektben. A DDOP pályázatban orvosi műszerekre és a védőnői 

szolgálat ellátására szükséges eszközök beszerzésére lehet pályázni. Erre a pályázatra nagy az 

érdeklődés. 

 

Van két jogcím amin csak városok indulhatnak. A kaposvári járásban 3 város van Kadarkút, 

Igal és Nagybajom.  Ebben a következőkre lehet pályázni: Leromlott városi területek 

rehabilitációja. Ebben a Kadarkút - Vótapuszta és Dózsa Gy. u. részeket tudjuk városi szintre 

hozni. 121 millió forintot lehet rá pályázni. 

A vállalkozásbarát népességmegtartó városi fókuszu településfejlesztés. Ebbe a Kadarkút 

városközpont rehabilitációját végeznénk el. Erre 200 millió forint van. Ezen kellene 

gondolkodni mit csináljunk ebből a pénzből. Erre a célterületre a három városnak 492 millió 

forint áll rendelkezésére. Ebből Nagybajom kért 90 milliót. A pályázatok önrészét még nem 

tudjuk. 

 

Lóki József képviselő 

A villanyoszlopokat kellene eltávolítani és a villanyvezetékeket földkábellel megoldani. 

Körforgalmat lehetne kialakítani. 

 

Horeczki László képviselő 

Kérdezzük meg a lakosságot is, lehetnek jó ötletek. Illetve tájékoztassuk a lakosságot is a 

terveinkről. A volt polgármesteri hivatal épületével is kellene valamit kezdenünk. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Az Akác vendéglőt is fel lehetne újítani, más arculatot adna a városközpontnak. 

 

G) Kérdések, javaslatok 

 

- Benke József képviselő 
A Rákóczi utcánál az utat apró kaviccsal fel kellene törni mert balesetveszélyes. 

Karsai József polgármester 

A jövő héten feltöltetem. 

 

- Lóki József képviselő 
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A villanyoszlop áthelyezés ügyében történt-e valami. A hiányzó utcanév táblákat pótolni 

kellene. 

Karsai József polgármester 

Meg van rendelve a villanyoszlop áthelyezés. A hiányzó és sérült  utcanév táblákat összeírjuk 

és megrendelem. 

 

- Strublics József képviselő 
A mentőállomással kapcsolatban van-e valami fejlemény? A Fő utca végén a közbe agyag 

földet vittek töltésnek, ha ez megázik nem lehet rajta közlekedni. 

Karsai József polgármester 

A kivitelező kiválasztása megtörtént a mentőállomásnál. A Fő utca végén az utat megnézzük. 

 

- Horeczki László képviselő 
A Rákóczi utca is le lesz aszfaltozva? 

Karsai József polgármester 

Igen az ősszel azt is megcsinálják. 

 

 

- Erdős Sándor képviselő 
A Kossuth L. utcai bérlakásoknál az esővíz a ház alá folyik, a csapadékvizet el kell vezetni az 

épülettől.  

Bánhidy Úr a vízmű mögötti területnél a visszalévő dolgokat rendezze el. Szedres út 

kitisztítása, fatuskók elszállítása, földkupac elszállítása. 

Vóta pusztánál a kivágott nyárfák helyére valamilyen fát kellene ültetni. 

 

Karsai József polgármester 

A bérlakásoknál a csapadékvíz elvezetést megoldjuk, a Bándidy Úrral megbeszélem a 

visszalévő dolgok elrendezését. A Vóta pusztai úthoz hársfákat kellene telepíteni, ha a 

képviselő-testület egyetért. 

 

A képviselő-testület egyebet nem tárgyalt. 

 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület nyilvános ülését  

19
30  

órakor bezárta. 

 

 

 

 

 

Kmft. 

 

 

 

 Karsai József Dr. Horváth Zsolt 

 polgármester jegyző 


